
Sport
Na een korte schorsing ging de vergadering verder met het thema sport. De kinderraad
werd bijgepraat over de ideeën die ze in de vergadering van januari met elkaar hebben
besproken. Als eerst heeft de kinderraad nagedacht over de verschillende sporten die er
in de gemeente te doen zijn. Dat bleken er best veel te zijn. Daarom wordt er een
sportkaart gemaakt, zodat kinderen  makkelijk kunnen zien welke sporten er te doen
zijn. De volgende keer bespreekt de kinderraad hoe die kaart het beste verspreid kan
worden.

Terugblik
Kinderraadsvergadering

Op woensdag 26 maart was de derde
vergadering van de kinderraad van
Molenlanden. Kinderburgemeester Maren was
weer de voorzitter. Dit keer deed ze dat
samen met wethouder Jan Lock. Nadat de
vergadering werd geopend vertelde de
wethouder aan de kinderraad wat een
wethouder eigenlijk doet, hoe je dat wordt
en waar een wethouder allemaal over mag
beslissen.
 
Adviesvraag Groene schoolpleinen
Daarna ging de kinderraad aan de slag met
een vraag over duurzaamheid. De collega’s
van duurzaamheid hadden gevraagd of de
kinderraad wilde meedenken over groene
schoolpleinen. Deze vraag stond eigenlijk
al in januari op de planning, maar toen was
er niet genoeg tijd voor. 

De kinderraad had zich goed voorbereid op
het agendapunt. Sommigen hadden ook hun
klasgenoten erbij betrokken. Er zijn veel
goede ideeën met elkaar gedeeld en ook
werden er vragen aan elkaar gesteld. Er
mag bijvoorbeeld meer gras op de pleinen
komen, als het maar niet te modderig
wordt. Ook moet er goed worden nagedacht
over wie het plein onderhoudt. 

Sommige kinderraadsleden vonden het leuk
als er (huis)dieren op het schoolplein
zouden komen, maar dan moet er ook iemand
zijn die goed voor de dieren zorgt. Spelen
en bewegen blijft belangrijk, maar dat kan
ook in of om een boom. Deze zouden in de
plaats kunnen komen van toestellen waar
niemand meer op speelt. De kinderraad
vindt ook dat er meer lessen buiten
gegeven kunnen worden. Wel moet er dan
genoeg schaduw zijn voor als het heel warm
is. Alle punten die de kinderraad hierover
heeft besproken, staan in het advies.
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Ook werd er verder gepraat over het
idee voor een sportdag. Die sportdag
is bedoeld voor kinderen uit heel
Molenlanden, zodat ze nieuwe sporten
kunnen proberen. Na overleg in de klas
zijn er door de kinderraadsleden veel
verschillende sporten genoemd die op
die dag gedaan zouden kunnen worden.
Niet alles kan natuurlijk, maar er
zaten veel geschikte ideeën bij. 

Tot slot kreeg de kinderraadsleden alvast te horen dat er voor de volgende
vergadering wat huiswerk aankomt. Dan gaat de kinderraad nadenken over de vraag:
welke sporttoestellen zouden er in de speeltuinen van Molenlanden in de toekomst
moeten komen?

Vooruitblik 
De volgende vergadering is op 18 juni. Dat is alweer de laatste vergadering van
de kinderraad! Daarna is er nog een afscheid bij de gemeenteraad en laten we
zien wat de kinderraad heeft gedaan dit jaar.


